

Info Stage Prolog

Important Announcement: Category Change MW50 → MW60 and Updated Start Lists

Dear participants,

While preparing the start lists for the Prologue and Additional Sprint, we noticed that the MW60 category was missing during the registration phase. Therefore, all participants born in 1965 or earlier who were originally registered in MW50 have now been reassigned to the correct MW60 category.

As a result of this adjustment, the start lists for other categories may also have changed. We kindly ask for your understanding and apologize for any inconvenience this may have caused.

- The updated start list for the Prologue has already been published and is available online.
- The start list for the Additional Sprint is still being revised and will be released as soon as possible.

Thank you for your patience and understanding!

Your organizing team

Wichtige Mitteilung: Anpassung der Kategorien MW50 → MW60 und aktualisierte Startlisten

Liebe Teilnehmerinnen und Teilnehmer,

bei der Erstellung der Startlisten für den Prolog und den Additional Sprint ist uns aufgefallen, dass die Kategorie MW60 zu Beginn der Anmeldung gefehlt hat. Aus diesem Grund wurden alle Starterinnen und Starter ab dem Jahrgang 1965, die ursprünglich in der Kategorie MW50 gemeldet waren, in die korrekte Kategorie MW60 umgemeldet.

Diese Anpassung hat zur Folge, dass sich die Startlisten gegebenenfalls auch für andere Kategorien verändert haben. Wir bitten dafür um Verständnis und entschuldigen uns für eventuelle Unannehmlichkeiten.

- Für den Prolog wurde die aktualisierte Startliste bereits veröffentlicht und ist online einsehbar.
- Für den Additional Sprint befindet sich die Startliste aktuell noch in Überarbeitung und wird so schnell wie möglich nachgereicht.

Vielen Dank für eure Geduld und euer Verständnis!

Euer Organisationsteam